
 
ROMÂNIA 
JUDEȚUL VASLUI 
COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL 
 
                                                                PROCES-VERBAL 
                                                           Încheiat astăzi, 22.08.2017 
 
      
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  22.08.2017, ora 1300, în 
ședință de îndată, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.            
              Ședința are loc în sediul Primăriei comunei Ciocani. 
              La apelul nominal efectuat de secretara Primăriei comunei Ciocani se constată că sunt prezenți  7 
consilieri locali, din totalul de 11 consilieri locali , absenti  fiind dl. Ivas Mihai, dl. Frumuzache, d-na 
Giușcă și dl. Darie.  
              Fiind îndeplinite prevederile art.40 alin(1) din Legea 215/2001 privind administrația publică 
locală, republicată, ședința este legal constituită. 
              Supus la vot procesul-verbal de la ședința anterioară se aprobă în unanimitate de voturi. 
              Președintele de ședință prezintă ordinea de zi ,o supune la vot și se aprobă unanimitate de voturi.              
              Președintele de ședință prezintă primul proiect de hotărîre cu privire la  rectificarea bugetului 
local al comunei Ciocani și expunerea de motive,. 
              Se prezintă raportul comisiei de specialitate cu aviz favorabil.         
.             D-na Olaru consilier contabil prezintă raportul compartimentului contabilitate. 
              D-na Olaru-referitor la construirea unui parc de recreere în satul Crîng, comuna Ciocani, am 
rectificat bugetul local , partea de investiții , am prins 420.000 lei, sumă care se compune din: 350.000 lei 
, pe care i-am retras de la cap. 70 , din excedent , pe care o să-i recuperăm și o să-i punem înapoi la forare 
puț . 
              D-ra secretar- forare puț la Crîng ? 
              D-na Olaru- forare puț la Crîngu-Nou , deci sunt bani prinși pe excedent și retragem suma de 
70.000 lei , pe care-i retragem de la forare puț sat Crîngu-Nou.  
             Am luat de la cap. 51.02.20.13 care reprezintă cheltuieli de perfecționare a funcționarilor , am 
luat 10 mii lei , au rămas 7 mii lei , am avut 17.000 lei , am luat 10.000 lei și i-am dus la cap. 20.01.09 , 
bani care sunt necesari pentru întabulare, cadastru pentru terenul de la Crîng și taxe notariale . 
              Dl. primar- eu am venit cu propunerea să facem aici pe șes, nu putem din cauza terenului , 
trebuie să facem din nou PUZ-ul , ca să fac PUZ-ul la ora asta , nu mai prind proiectul , se pierd banii, 
avem o lună la dispoziție să-l facem , PUZ-ul durează 6 luni , avem varianta Crîng, vis-a-vis de Filica , 
este terenul Primăriei , este întabulat . 
              Dl. Năstase –unde-i șesul acela? 
              Dl. primar- după ce facem PUZ-ul , pe șes , mergem pe continuare proiect , în fiecare an , GAL-
ul dă bani pentru proiecte, pierdeam niște bani care nu sunt de la noi. 
              Dl. Budeanu-  lumea zice că dl. primar face la Crîng , că-i de la Crîng . 
              Dl. primar- cînd termin eu mandatul fac și aici .  
              Dumneavoastră ca și consilieri puteți să le explicați , nu sunt vinovat eu că terenul de pe șes este 
trecut aiurea și cît m-am chinuit la Apele Romîne ca să –mi dea autorizație de construcție , că-i zonă 
inundabilă , de cînd mă știu eu , terenul acela nu a fost niciodată inundabil, e la apă și am scăpat , îmi dă 
voie 1% să construiesc dar m-am lovit de altă problemă. 
              D-ra secretar- cine prezintă în locul d-nei Giușcă raportul comisiei de specialitate? 
              D-na Țîmboi prezentați dumneavoastră? 
              D-na Țîmboi prezintă raportul comisiei de specialitate cu aviz favorabil. 
              Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă în unanimitate de voturi.                
              Președintele de ședință prezintă cel de-al doilea proiect de hotărîre cu privire la modificarea 
componenţei comisiei speciale de inventariere a bunurilor din domeniul public al comunei Ciocani și  
expunerea de motive. 



                 D-ra secretar- se modifică iar componența comisiei de inventariere, pentru că d-na Prodan nu 
mai are atribuții de urbanism, este dl. Huminic Sorin în locul ei. 
                 D-na Țîmboi prezintă raportul comisiei de specialitate cu aviz favorabil. 
                 D-l Budeanu- prezintă raportul comisiei de specialitate cu aviz favorabil. 
                 D-ra secretar-  prezintă raportul compartimentului de resort. 
                 Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă în unanimitate de voturi.                

           Președintele de ședință prezintă cel de-al treilea proiect de hotărîre cu privire la completarea 
programului annual al  achiziţiilor publice pentru anul 2017 și expunerea de motive. 

                 Se prezintă raportul compartimentului de resort, al achizițiilor publice, nr. 3385/22.08.2017. 
                 D-na Țîmboi prezintă raportul comisiei de specialitate cu aviz favorabil. 
                 Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă în unanimitate de voturi.                
                 Președintele de ședință prezintă cel de-al patrulea proiect de hotărîre cu privire la 
modificarea inventarului bunurilor din domeniul public al comunei Ciocani, atestat prin Hotărârea 
Guvernului nr. 1361/2001, anexa 84, expunerea de motive. 
                 D-ra secretar- vă trebuie proiectul de hotărîre ?  
                 Pentru că d-na Arcăleanu mi-a zis că se trimite proiectul de hotărîre și adresa de înaintare la 
OCPI ,ca să dea număr cadastral. 
                 Dl. primar- îmi trebuie hotărîrea și viza de legalitate. 
                 D-ra secretar- dar în hotărîre nu-i numărul de cadastru. 
                 Dl. primar- nu contează.  
                 Dl. primar- despre ce-i vorba , în inventarul vechi , străzile aveau o lungime , după noile 
măsurători cu GPS-ul , sunt alte lungimi  și lățimi, la un control se ia după aceste măsurători actualizate.  
                 D-ra secretar- lungimile din inventar nu corespund cu cele din teren și pe lîngă lungimi trebuie 
adăugată și suprafața, așa cer.  
                 D-l Budeanu- la asfalt? 
                 D-ra secretar- da, la străzile care trebuie asfaltate , e vorba de 7 străzi, măcar să știți care sunt 
străzile care se asfaltează. 
                 Dl. Năstase- le știm. 
                 Dl. primar- de la monument pînă la Varia, de la podeț pînă la Mariana , la Arteni sus, de la 
Tofan Neculai pînă în șosea , de la Spînache Toader pînă la Gheorghe Ionel, astea la Ciocani și la Crîng , 
de la Codreanu pînă la biserică, de la Vrînceanu C-tin pînă la Răducanu C-tin și da la Mocanu Octavian 
pînă la Călin Ioan(3 străzi la Crîng). 
                 D-l Budeanu- prezintă raportul comisiei de specialitate cu aviz favorabil. 
                 Se prezintă raportul comisiei speciale de inventariere.  
                 D-ra secretar- în raport e același lucru cu ce a citit dl. Năstase în cuprinsul hotărîrii , care sunt 
străzile care se modifică , lungimi, suprafețe , iar la un drum se modifică și vecinii (la strada nr. 18  se 
modifică și vecinii).         
                 Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă în unanimitate de voturi. 
                 Dl primar- acum am de luat toate autorizațiile . 
                 Dl. Budeanu- nu-i nici o șansă să se apuce de taluzare? 
                 Dl. Năstase –la anul măcar să facă și la troița aceea asfalt.  
                 Dl. primar- referitor la troiță se face în felul următor , porțiunea de lîngă troiță va fi asfaltată. 
                 Dl. Năstase- pe drumul județean nu se face? 
                 Dl. primar- drumul județean , nu. 
                 Dl. primar- o să mut stația de autobuz de la Hurjui , pentru că este pe proprietatea lui și stația 
de la Crîng , de la Niculescu , o mutăm de acolo mai în curbă.  
                 D-ra secretar- stația de la Hurjui unde o duceți?                
                 Dl. primar- mai în spre Năstase Claudiu, stația de la Crîng o ducem pe platforma betonată din 
curbă.   
                 Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă în unanimitate de voturi. 
                 Președintele de ședință prezintă ultimul proiect de hotărîre cu privire la aprobarea 
implementării proiectului „CONSTRUIRE PARC DE RECREERE ÎN LOCALITATEA CRÎNG, 
COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI” și expunerea de motive. 
                 D-l Budeanu- prezintă raportul comisiei de specialitate cu aviz favorabil. 
                 Se prezintă raportul compartimentului de resort . 



                 Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă în unanimitate de voturi. 
                 Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise.  
                   
 
                    Președinte de ședință                                                                                         
                Năstase Claudiu-Laurențiu                    
                                                                                                                               Secretar, 
                                                                                                                          Abaza Iosefina 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


